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     Zápis č. 19 -  jednání  Dopravní  komise  Rady městské části       

                                    Praha 21 dne 04.května 2016 
 

Zahájení jednání v 16.00 hod.;  ukončení v 19.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing. M. Hájek,   P. Mach,  J.Slezák (do 17.00 hod.),  Ing. Marek Čížek,   

                                 J. Slánský, Ing. J. Brouček,  M. Samec, Ing. M. Kňákal,  

                                 JUDr. V. Kozáková;  

 

Omluven: Pan  I. Birke, RNDr. J. Sikač, CSc., Ing. J. Roušal; 

 
Hosté: Pan Ing. J.Orlovský , Z. Suchý, T.Kaplan, J. Šváb, Ing. P. Tomčík, Ing. V.Janoušek ; 

 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  

zahajuje zasedání a předkládá program ke schválení: 
 

1/ Zahájení, kontrola plnění úkolů – probíhá průběžně po dobu zasedání 
 
2/ Pan ředitel, zástupci spol. ROPID a paní Marta Michálková -   prodloužení linky BUS  
     č. 111 z MČ Praha –      Koloděje do Újezda nad Lesy (linka jede Skalka-Koloděje) a  
     dále požadavek na úpravu l. midibus č. 260 – do části Blatov – jih – Ochozská a okolí;  
      vč. požadavků z VF – účast pana Jana Švába (midibus – Velebné Božkovna-Rohožník- 
      ZŠ) 
 
3/ Pracovníci spol. TSK HMP – názor DK /samosprávy na řešení parkoviště P+R na  
     otočce Staroklánovická;  viz jejich studie/ TSK a odbor ochrany prostředí MHMP 
 
4/ Pracovníci Pražské plynárenské, SD, a.s. představení návrhů DIO – Rápošovská a okolí  
      s termínem započetí prací od 23.05.2016; vč. nutnosti dořešení stavu povrchů  
      komunikace Staroújezdské po zvláštním užívání (po rekonstrukci STL plyn. řadu) 
 
5/ Podrobnosti a termín – setkání s občany – „Přeložka RI/12 (pí Ing. Bolehovská)“ 
 
6/ Info o  proběhlém VF/doprava - 20.04.16 
 
7/ Úprava hl. křižovatky – průběžné info 
 
8/ Info OMI – opravy povrchů komunikací, stav inž. sítí, nové informace např. o  
     Druhanické,  Oplanské, Hodkovské a o opravách chodníků, atd.  
 
9/ Podněty členů DK, ev. došlé podněty občanů 
 
10/ Různé. 
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Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

4/ DK mění pořadí bodů programu s ohledem na postupný příjezd hostů a zve do zasedací 

místnosti zástupce PP, SD. 

Pan Kaplan představuje dopravně inženýrské opatření pro zahájení prací na opravách STL 

plynovodů v Rápošovské a okolí s termínem započetí prací od 23.5.2016 a ukončení prací dne 

10.08.2016. Dojde k výměnám stávajících STL plynovodních řadů a přeložek. Práce budou 

probíhat výkopem při částečných uzávěrách, ale i protahováním. Komunikace budou uvedeny 

do původního stavu v souladu s přijatou „Metodikou/Zásadami“ a v souladu s požadavky 

pověřeného správce. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

2/ Do jednací místnosti je přizván pan J.Šváb, který se také zúčastnil Veřejného fóra, a který 

navrhuje zřídit autobusové spojení (mini/midibus) pro děti – školáky z oblasti Na Božkovně – 

Rohožník a k ZŠ. Pan J. Šváb vypracoval podklady, (které jsou následně předány řediteli spol. 

ROPID). Pan Šváb velmi podrobně informuje o svém návrhu, vč. variantních řešení. 

Podstatou je, že děti z této oblasti musejí přecházet hlavní komunikaci a hromadným svozem 

by se ušetřil pojezd rodičů auty k budovám ZŠ Masarykova. 

Rozbíhá se podrobná rozprava, do které se zapojují pan J. Slezák, p. Ing. Brouček.  

DK děkuje panu J.Švábovi s tím, že jeho požadavek bude tlumočit dopravci. 

Po odchodu pana Švába přicházejí pan Ing. P.Tomčík, ředitel spol. ROPID a pan Ing. 

V.Janoušek.  

Pan Ing. M. Hájek vítá hosty a seznamuje je s požadavky občanů MČ Praha 21, tj. paní 

Michálkové – prodl. l. 111, pana Švába (viz výše) a s e-mailovou žádostí pana Ing. P.Klingera 

ze dne 3.5.16. 

Posledně uvedenou žádost si přebírají hosté s tím, že jí prostudují. Pan J.Slezák konstatuje, že 

je nutné řešit znovuobnovení l. 109 do Ú/L a řešit midi/minibusovou linku na JZ MČ Praha 

21. 

Rozbíhá se velmi podrobná rozprava k tomuto bodu, kdy zástupci dopravce vyčíslují náklady, 

statistiku dopravního využití spojů, atd. V rozpravě vystupují všichni přítomní s návrhy, 

podněty, dotazy, atd.  

Závěr: 

Pan ředitel spol. ROPID a pan Ing. V.Janoušek se dostaví i na další zasedání DK dne 

01.06.2016 od 16.00 hod. a věc bude řešena opětovně, vč. podkladů k l. 163 – 109; k l. 111 – 

vyčíslení finančních nákladů a vlivu, resp. změny dopravy v Měcholupech –Dubči (tzv. ztráta 

významu této linky při navrhované změně; k oběma linkám bude předložena vytíženost a 

příp. i vytíženost při zamýšlených změnách); k oblasti midibusových linek – JZ část: řešit se 

musí – další volný BUS a náklady – velmi drahé; průzkum – obsazenost – školní linky (děti 

nemohou běžnou linku – bezpečnost dětí), bude muset být omezení na l. 564 při zřízení nové 

linky? Provedeme anketu? Bude se jednat o další midibus či o midibusovou školní linku? 

Bude muset MČ P21 zřizovat nové zastávky? 

DK se bude nad všemi těmito otázkami zamýšlet, dopravci (spol. ROPID a i zástupce DP 

Hl.m.Prahy – p. Z. Suchý) připraví na příští zasedání DK podklady a o věci budeme dále 

jednat a až poté připravíme návrh usnesení pro RMČ P21. 

Konstatuje se, že pan. J. Slezák musel v 17 hod. odejít na další jednání. Pan Ing. M. Hájek 

poděkoval hostům s tím, že v jednání budeme pokračovat 01.06.2016 od 16 hod.  
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DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0 (p.J. Slezák při hlasování nepřítomen). 

 

3/ Pan Ing. M.Hájek konstatuje, že se zástupci spol. TSK nepřijeli, ač o projednání sami 

požádali.  

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0. 

 

K tomuto bodu požádal pan Ing. Hájek o vložení – pod bodu: Parkoviště P+R – otočka. 

Obrací se na členy DK s výzvou k rozpravě, jak dále věc řešit, jaké navrhnout RMČ Praha 21 

usnesení? Do rozpravy se zapojují všichni přítomní a mimo jiné zaznívá: P.M.Samec – P+R 

chceme a podobně vysvětluje všechny druhy dopravy – výhody a nevýhody, budoucí trendy 

dopravy a komfort pro cestující; p.Ing. M.Čížek – P+R chceme a věc zdůvodňuje. Dále p. Ing. 

Brouček – zmiňuje postoj MČ Klánovice, výměnu pozemků, máme zřídit parkoviště pro 

občany mimo Prahu? Má přednost auto nebo člověk? 

P.P.Mach – musíme se domluvit, navrhnout konečné řešení. Poslední místní šetření svolal 

ještě pan Z. Růžička. 

DK nakonec dochází k závěru, že Rada MČ Praha 21 by měla nechat schválit Dopravní 

generel pro tuto oblast (vypracoval pan Ing. Šilar – součást pův. DG). Nicméně tento bod 

bude probrán ještě na příštím zasedání DK a zástupci TSK budou znovu přizváni – zajistí 

tajemnice DK. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0. 

 

6/ Pan Ing. M.Hájek a pí V.Kozáková informují o proběhlém VF koncem dubna t.r.  

Je konstatován termín (z měsíčníku ÚZ – kulatý stůl – 30.05.16 – k účasti). 

DK bere na vědomí. 

 

7/ Úprava hl. křižovatky – nyní se řeší majetkové otázky, řeší samospráva hl.m.Prahy 

(materiál – majetkový elaborát vypracovaný spol. TSK HMP převzal náměstek primátorky 

pan P.Dolínek).  

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0. 

 

8/ Pan J. Slánský informuje DK o Hodkovské – dokončení stavby se předpokládá v sedmém 

měsíci 2016; o plánovaném postupu na rekonstrukcích STL plynovodních řadů – viz 

přiložené mapy - žlutá barva – rekonstrukce STL plynovodů (PPD); 

 zelená barva – výstavba kanalizace (MHMP); 

červená barva – rekonstrukce kanalizace (PVK). 

Na další zasedání DK pan J.Slánský připraví podklady (ze schváleného DG) pro navržení 

časového harmonogramu pro postup při zklidňování dopravy v Ú/L a to mimo jiné s ohledem 

na plánované rekonstrukce inž. sítí, stavební opravy komunikací / stavby komunikací, 

chodníků, atd. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0. 

Jednání je ukončeno v cca 19.00 hod. Další zasedání se uskuteční dne 01.06. 2016 od 16.00 

hod. ve velké zasedací místnosti. 

 
Zapsala: JUDr. Vladimíra Kozáková dne 13.05.2016; po připomínkách dne 16.05.2016; 

Zápis el. ověřen : Pan Ing. M.Hájek, předseda DK, 16.05.2016. 
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Mapy k bodu č. 8/ 
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